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طرح ملی جهاد آبرسانی در مجتمع آبرسانی 
کوچری شهرستان خمین با 74 درصد پیشرفت فیزیکی

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی: 
مدیر امور آب و فاضلاب شهرستان خمین از 
پیشرفت 74 درصدی پروژه جهاد آبرسانی 
و آبرسانی به 6 روســتا در این شهرستان 

خبرداد.
مسعود عالی با اعلام این خبر اظهار داشت: با بهربرداری 
از پروژه آبرسانی کوچری در شهرستان خمین تا کنون 
5روستا با جمعیتی بالغ بر 1300 نفر از آب شرب سالم و 

پایدار بهرمند شدند.وی افزود: اجرا 7 کیلومتر خط انتقال آب و یک باب مخزن 200متر مکعبی 
آب از دیگر اقداماتی است که در راستای بهرمندی مشترکین روستای جوباده از آب شرب سالم 
و پایدار در دست اجرا می باشد و در آینده ای نزدیک وارد مدار بهره برداری خواهد شد.مدیر امور 
آب و فاضلاب شهرستان خمین اعتبار هزینه شده در این پروژه را تا کنون 140 میلیارد ریال 
اعلام کرد و تصریح نمود : ساخت یک باب ایستگاه پمپاژ آب، اجرای 18 کیلومتر خط انتقال 
آب و یک باب مخزن 300 متر مکعبی از جمله اقداماتی است که در راستای اجرای این طرح 

انجام شده است.

استاندار البرز:
تمامی تصمیمات البرز باید بر مبنای سند مدون 

آمایش استان صورت پذیرد
نماینده عالی دولت در استان البرز با تاکید بر 
ضرورت مبنا قرار دادن ســند علمی آمایش 
استان بر تمامی تصمیمات، گفت: کارگروه 
ویژه بررســی مجدد و تکمیل سند علمی 
آمایش اســتان با هدف احصاء نقاط مغفول 
مانده و اخذ و اعمال نظرات کارشناســان و 

مدیران، تشکیل شود.
مجتبی عبداللهی در هشتمین جلسه شورای برنامه 

ریزی و توسعه استان  که با حضور نمایندگان مردم البرز در مجلس شورای اسلامی در سالن 
شهدای دولت استانداری برگزار شد، افزود: سند آمایش استان تهیه و تدوین شده و باید در تمامی 
تصمیم سازی ها و تصمیم گیری ها مورد استفاده قرار گیرد.وی ادامه داد: با تشکیل کارگروهی 
تخصصی بدنبال احصاء و اعمال نظرات مغفول مانده و کارشناسی مدیران هستیم ولی اصول 
ســند مشخص است و باید ملاک تمامی امور استان قرار گیرد.عبداللهی گفت: ضرورت دارد 
فرمانداران و تمامی مدیران استان با تسلط بر حوزه خود نسبت به اعمال اهداف سند آمایش 
و تطبیق آن با برنامه های مربوطه اقدام کنند.وی همچنین حفظ و توسعه اراضی کشاورزی 

و فضای سبز استان را یک ضرورت دانست و مدیران را ملزم به توجه به این امر مهم کرد.

ضرورت ارتقای زیرساخت های ورزشی فردیس
شهردار فردیس از تصویب ۳۵ میلیارد تومان اعتبار در کمیسیون ورزشی 

مدیریت شهری برای ساخت سوله ورزشی در منطقه اهری خبر داد.
محمدرضا احمدی نژاد ، با اشاره به برگزاری مراسم تجلیل از 100 مدال آور و مربی ورزشی 
فردیس اظهار کرد: این ورزشکاران در مسابقات ملی، جهانی و آسیایی موفق به کسب مدال 
های رنگارنگ شده اند.وی با اشاره به ضرورت ارتقای زیرساخت های ورزشی فردیس ادامه داد: 
به تازگی در کمیسیون ورزشی 35 میلیارد تومان برای ساخت سوله ای ورزشی در منطقه اهری 
به تصویب رسیده است.وی افزود: علاوه براین، ساخت زمینی ورزشی در محدوده راه آهن هم در 

حال پیگیری است که با تخصیص اعتبار، عملیات ساخت آن به زودی آغاز می شود.
احمدی نژاد ابراز کرد: امیدواریم این دو پروژه تا آخر عمر این شورا به اتمام برسد و از این طریق 
بخشــی از کمبود شهر در حوزه سرانه ورزشی رفع شود.شهردار فردیس توضیح داد: مدیریت 
شــهری فردیس، حمایت مادی و معنوی از هیات های ورزشی را نیز به طور جدی در برنامه 
کاری خود قرار داده تا ورزشکاران این شهر بتوانند با دغدغه کمتری به ورزش حرفه ای بپردازند 
و برای شهرمان افتخارآفرینی کنند.وی در پاسخ به برخی حواشی پیش آمده برای تیم والیبال 
شهرداری فردیس گفت: بهترین تیم های جهان هم گاهی موفق به کسب نتیجه خوب نمی 
شوند ولی با بهبود شرایط وضع تغییر خواهد کرد.شهردار کرج با بیان اینکه هم سازمان فرهنگی 
ورزشی شهرداری کرج وهم شورا بر عملکرد این تیم نظارت دارد، ابراز کرد: در قضاوت تیم های 
ورزشی باید کمی صبور باشیم ولی اگر نتایج ضعیف به همین شکل ادامه داشته باشد در ساختار 

مدیریتی تیم تغییراتی ایجاد خواهد شد.

تجارب شرکت آب و فاضلاب در راه اندازی نیروگاه های 
خورشیدی به شرکت آب و فاضلاب جنوب غرب تهران منتقل شد

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی:    
به منظور انتقال تجارب شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی در خصوص راه اندازی نیروگاه 
های خورشیدی، جلســه ای بین مدیران 
و کارشناســان این شــرکت با مدیران و 
کارشناسان شــرکت آب و فاضلاب جنوب 

غرب تهران برگزارگردید.
 در این جلســه که در روز سه شــنبه 23 آبان ماه در 

شرکت آبفای استان مرکزی برگزار شد، در خصوص مزایای راه اندازی نیروگاه های خورشیدی 
و امکان بهره گیری از سرمایه گذار بیرونی در این طرح  ، بحث و تبادل نظر صورت گرفت.

گفتنی است، شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی طی چند سال اخیر تجارب موفقی در راه 
اندازی نیروگاه های خورشیدی و عقد قراداد در این خصوص، با بخش خصوصی داشته است  
به نحویکه تاکنون درآمد زایی حاصل از واگذاری امتیاز پتانسیل های شرکت در راه اندازی این 

نیروگاه ها و تزریق برق تولیدی آنها به شبکه توزیع، چشمگیر بوده است.

مدیر منابع انسانی گاز گلستان ازبرگزاری کارگاه 
آموزشی قطع و وصل کنتور و رگلاتور خبر داد

علیرضا گروسی مدیر منابع انسانی شرکت گـاز استـان گلستان از برگزاری 
 کارگاه آموزشــی قطع و وصل کنتور و رگلاتور گاز در محل  سازمان فنی و 

حرفه ای شهرستان گرگان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی  شرکت گـاز استـان گلستان ، وی اظهارداشت : با توجه به نزدیکی 
فصول سرد سال و افزایش مصرف گاز طبیعی توسط مشترکین ، با هدف ایجاد آمادگی لازم 
و ارزیابی نیروهای شرکت گاز استان گلستان در ایام سرد ، اقدام به برگزاری کارگاه آموزشی 
مربوطه نموده ایم.گروســی افزود : با توجه به ضرورت و اهمیت مصرف پایدار گاز توســط 
مشــترکین این شرکت و رسیدگی سریع و به موقع در موارد احتمالی به مصرف کنندگان ، 
کارگاه قطــع و وصل کنتور و رگلاتور در قالب 2 گروه 26 نفره طی یک روز برنامه ریزی و 
اجرا شد .مدیرمنابع انسانی شرکت گـاز استـان گلستان ضمن تأکید بر رعایت نکات ایمنی ، 
کنترل وسایل گرمایشی گازسوز و پوشیدن لباس مناسب فصل سرما در منازل ، در ادامه  از 
کلیه مصرف کنندگان گاز طبیعی  تقاضاداشت تا در مصرف گاز نهایت صرفه جویی را بعمل 
آورده و این شرکت را در زمینه مدیریت مصرف ایمن و بهینه از گاز طبیعی و همچنین فرهنگ 

سازی آن در سطع جامعه یاری رسانند.

روشنایی پارک های عمومی سطح شهر گرگان 
ساماندهی می شود

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری گرگان از پیگیری و 
ساماندهی روشنایی پارک های سطح شهر خبر داد.

به گزارش روابط عمومی شهرداری گرگان، مهستی قدس ولی گفت: در راستای ساماندهی و 
بهسازی وضعیت پارک های سطح شهر که هدف فراهم آوردن بهترین و مناسب ترین محیط برای 
تفریح و گردش همشهریان عزیز است ازجمله اصلاح و رسیدگی به وضعیت پارک های سطح شهر 
در اولویت کاری حوزه سیما، منظر و فضای سبز شهرداری گرگان قرار گرفته است.وی در ادامه 
اظهار داشت: پارک  ها و تفرجگاه های شهری به عنوان بهترین مکان  برای تلاقی و مشاهده خدمات 
و عملکرد شهرداری گرگان توسط شهروندان محترم شناخته شده اند و نیروهای حوزه سیما، منظر و 
فضای سبز شهرداری گرگان شبانه روز فعال هستند تا نواقص را به روز برطرف کرده و بوستان های 
شهری و تفرجگاه  ها را برای استفاده هرچه بیشتر همشهریان وگردشگران عزیز به منظور کسب 
رضایت آنان به صورت شایسته ای آماده کنند.قدس ولی بیان کرد: در شش ماهه اول سال 1402 
بیش از 500 حباب لامپ تعویض شده و 70 پایه روشنایی نیز جهت افزایش کیفیت نوری پارک ها 
در شب، درون پارک های سطح شهر نصب شده است.رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز 
شهری شهرداری گرگان گفت: مراقبت و مواظبت از امکانات و اقدامات انجام شده نیاز به همکاری 
وهمراهی شهروندان گرامی با مجموعه شهرداری دانست وبیان کرد: همه ظرفیت های ایجاد شده 
برای استفاده شهروندان عزیز گرگانی است و سازمان سیما منظر و فضای سبز شهرداری گرگان به 

عنوان خدمتگزار مردم دراین مسیر گام برداشته است.

اخبار کوتاه 

معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شرقی خبر داد؛

تعریض کنارگذر جنوبی تبریز با اعتبار چهار هزار میلیارد ریالی
آذربایجان شرقی - مسلمی: معاون راهداری اداره 
کل راهداری و حمــل و نقل جاده ای آذربایجان  
شرقی گفت: طرح تعریض کنارگذر جنوبی تبریز 
) اتوبان شهید کسایی( با اعتبار چهار هزار میلیارد 
ریال از سوی دولت و با مشارکت شهرداری تبریز 

در حال اجراست.
غلامرضا رسول زاده با اعلام این خبر افزود: از این میزان 
اعتبار یک هزار و 700 میلیارد ریال از سوی سازمان راهداری 
و حمل و نقل جاده ای، یک هزار و 700 میلیارد ریال از سوی 
شهرداری تبریز برای نصب نیوجرسی و آسفالت مسیر و 600 
میلیارد ریال نیز از سوی اداره برق برای نصب روشنایی هزینه 
می شود.وی با بیان اینکه طرح تعریض کنارگذر جنوبی تبریز 
به طول 16 کیلومتر به عرض هفت متر از پنج ماه گذشته آغاز 

شده است، اظهار کرد: در اجرای این طرح به باند شمالی اتوبان 
یک خط باند اضافه و همانند باند جنوبی این اتوبان، سه بانده 
می شود.معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای آذربایجان  شرقی گفت: در اجرای این طرح به طول 16 
کیلومتر، عرض هفت متر و عمق 60 سانتی متر خاکبرداری 
انجام و اقدام به تثبیت و آسفالت ریزی در 2 لایه شده است.

رسول زاده ادامه داد: بر اساس اقدامات انجام شده، مقرر شد 
تا پایان آبان ماه امسال کلیه عملیات شامل آسفالت، نصب 
نیوجرسی و تامین روشنایی به طول هشت کیلومتر از این 
اتوبان از ســمت دیزل آباد تا استادیوم یادگار امام تکمیل و 
برای عبور و مرور خودروها زیر بار ترافیک برود.وی با اشاره 
به نقش این طرح در روان سازی بار ترافیکی در این مسیر، 
یادآور شــد: در صورت مساعد شدن شــرایط جوی و آب و 

هوایی نیز، هشــت کیلومتر باقی مانده نیز تا 1.5 ماه آینده 
تکمیل و به بهره برداری می رسد.معاون راهداری اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان  شــرقی با بیان 
اینکه آزادراه تبریز - زنجان به طول 280 کیلومتر به صورت 
مشارکتی از ســوی وزارت راه و شهرسازی و بانک ملی به 

عنوان سرمایه گذار اجرا شده است، گفت: از کل مسیر این 
آزادراه، 80 کیلومتر در حوزه استحفاظی زنجان و 200 کیلومتر 
در حوزه استحفاظی آذربایجان شرقی قرار دارد.رسول زاده، 
افزود: در جریان سفر رییس جمهور به آذربایجان شرقی، مقرر 
شد سه هزار میلیارد ریال برای تعمیر، مرمت و بهسازی این 
آزادراه از سوی بانک ملی تخصیص یابد که از این میزان در 
2 هفته گذشته 600 میلیارد ریال تخصیص داده شده است.
وی اظهار کرد: با تخصیص این میزان اعتبار، پیمانکار برای 
اجرای این طرح تعیین و مقرر شد 15 کیلومتر از این آزادراه از 
سمت خاوران تعمیر، مرمت، بهسازی و آسفالت شود و اکنون 

در هفت کیلومتر از این مسیر این اقدامات انجام شده است.
معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
آذربایجان  شرقی گفت: در صورت مساعد شدن شرایط جوی 

و آب و هوایی، هشت کیلومتر بقیه مسیر نیز تعمیر، مرمت و 
بهسازی می شود و با تخصیص بقیه اعتبارات نیز، تا سال 
1403 اقدامات مذکور در کل مسیر انجام خواهد شد.لازم به 
ذکر است کنارگذر جنوبی تبریز )اتوبان شهید کسایی( با اینکه 
کمتر از یک درصد راه های آذربایجان شرقی را شامل می شود 
و ساماندهی و ایمن سازی آن از مطالبات اصلی شهروندان 
اســت.این اتوبان در واقع بخشی از آزادراه تهران – تبریز را 
تشکیل می دهد که در ادامه به کنارگذر غربی تبریز )آزادراه 
شهید باکری( منتهی شده و در نهایت به بازرگان و از آنجا نیز 
به اروپا متصل می شود.آذربایجان  شرقی دارای 235 کیلومتر 
آزادراه، 453 کیلومتر بزرگراه، ۹22 کیلومتر راه اصلی، 2 هزار و 
75 کیلومتر راه فرعی و 10 هزار و 441 کیلومتر راه روستایی 

است.

مشاور رئیس ســازمان منابع طبیعی و 
آبخیزداری کشور گفت: یک هزار سازمان 
مردم نهاد و حدود ۱۰۰ هزار دهیاری در 
کشــور ظرفیتی عظیم برای نگهبانی و 
مراقبت از عرصه های ملی کشور هستند.

سید ناصرالدین عمادی در گردهمایی فرماندهان 
یگان حفاظت منابع طبیعی سراســر کشور که در 
مرکز آموزش جوانشیر ســازمان منابع طبیعی و 
آبخیزداری مستقر در کرج برگزار شد، با بیان اینکه 

تعداد نیروهای محافظ یگان منابع طبیعی برای عرصه گسترده کشور بسیار 
کم اســت، افزود: به رغم تعداد کم نیروهای محافظ منابع طبیعی، 250 هزار 
محافظ افتخاری، یک هزار ســازمان مردم نهاد و حدود 100 هزار دهیاری در 
کشور ظرفیتی عظیم برای نگهبانی و مراقبت از عرصه های ملی کشور هستند.
وی به تاثیر حضور این افراد در عرصه های ملی اشــاره کرد و گفت: حضور 
این نیروها در پایش متخلفان عرصه های ملی، قاچاقچیان چوب، آتش افروزان 
منابع طبیعی و متصرفان اراضی ارزشــمند اســت ضمن اینکه برای اجرای 
ماموریت هایشان آموزش های لازم را برای برخورد با متخلفان و همچنین مردم 

می بینند.
عمادی با بیان اینکه در برنامه توسعه به دستگاه های اجرایی کشور اجازه داده 
شــد تا از توانمندی های سازمان های نظامی در امر حفاظت از منابع طبیعی 
استفاده کنند، افزود: یکی از این تشکل ها، سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری 
کشور است ضمن اینکه دستگاه هایی همچون جهاد کشاورزی، محیط زیست 

و میراث فرهنگی نیز از این ظرفیت استفاده می کنند.
مشــاور رییس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشــور در امر حفاظت ، 

فعالیت های میدانی نیروهای یگان حفاظت را به 
صورت پیاده، موتــوری، خودرویی و هوایی ذکر 
کرد و افزود: پنج هزار و 100 نیروی محافظ منابع 
طبیعی که یک هزار و 400 نفر آن ها امانی، یک 
هزار و 300 نفر نیروی صیانتی و مابقی شرکتی 
هستند، امر حفاظت از عرصه های ملی در مقابل 
قاچاق چوب، تصرف و آتش ســوزی را برعهده 

دارند.
عمادی به موضوع حریق که یکی از تهدیدات و 
آسیب های جدی بر سر راه مراتع و جنگل های کشور است اشاره کرد و گفت: 
اکنون شرایط اقلیمی کشور به گونه ای است که آتش سوزی ها فصل خاصی 
نمی شناسد و همچون گذشته نیست که فقط در فصل گرما شاهد این آتش 
سوزی ها باشیم زیرا مواد خشک همچون برگ های خشک در تمام نقاط کشور 

دیده می شود.
مشاور رییس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور بیان کرد: یگان حفاظت 

از منابع طبیعی کشور مقتدر و همواره پای کار است.
وی افزود: در شرایطی که در استان ها حاکم است باید یک سری پروژه ها اجرا 
شود که ما با بیش از 700 تا 800 ساختمان و واحد منابع طبیعی نیاز به تجهیزات 

و ملزومات داریم که باید مورد پیگیری و توجه ویژه قرار گیرد.
عمادی همچنین به موضوع سلاح و بی سیم و تجهیزات انفرادی و گروهی 
اشاره کرد و گفت: باید حق بیمه مسئولیت در استان ها مورد توجه و انجام قرار 

گیرد و پرونده ها برای پیگیری حقوق افراد انجام  شود.
وی اضافه کرد: پارک های جنگلی پیشانی عرصه های منابع طبیعی هستند و 

باید به خوبی از آنها مراقبت کرد.

امروز- ســید محسن  اراک- خبرنگار 
موسوی: مدیرکل راه و شهرسازی استان 
مرکزی گفت: طرح نهضت ملی مسکن 
در این استان با جدیت دنبال می شود و 
تا پایان سال جاری ۳ هزار واحد مسکونی 

به متقاضیان تحویل می شود. 
راه  وزارت  خبــری  پایــگاه  گــزارش  بــه 
وشهرسازی)استان مرکزی(، حمید انعامی مدیر کل 
راه وشهر سازی استان مرکزی در نشست خبری با 

اصحاب رسانه گفت: امید است این مهم با تامین مالی متقاضیان محقق شود تا در 
استان شاهد کاهش قیمت مسکن باشیم.

وی با بیان اینکه، چند سال در حوزه مسکن استان نه تنها کار نشد بلکه حوزه 
مسکن نابود شد، ادامه داد: در طول دوره ای که مسوولان آن اعتقادی به ساخت 
مسکن نداشتند ساخت مسکن انجام نشد و در 2 سال اخیر تلاش شد تا عقب 

ماندگی ساخت و تولید مسکن در استان جبران شود.
مدیرکل راه و شهرسازی استان مرکزی گفت: تلاش می شود تا افراد واجد شرایط 
برای دریافت مســکن ساماندهی شوند و در چهار سال اول، حداقل زمین افراد 

متقاضی تامین شود.
انعامی گفت: این اســتان در اجرای اقدام ملی مسکن و هم نهضت ملی، یک 
متر زمین آماده سازی شده نداشــت که با انواع روش ها تامین زمین در دستور 

کار قرار گرفت.

وی افزود: زمین طرح نهضت ملی خمین تامین 
شده اما به علت انتقال خط لوله گاز شتاب کار کند 

شده است.
انعامی در ادامه درباره اقدامات در حوزه راه و ساخت 
جاده های ارتباطی استان بیان کرد: اداره کل راه و 
شهرسازی استان مرکزی در حوزه شرکت ساخت، 
یک دهه زیر نظر اصفهان بود و چند سال نیز زیر 
نظر همدان فعالیت داشت که با تلاش انجام شده، 

این حوزه مستقل شد.
وی ادامه داد: این اداره کل در همه نقاط استان مرکزی پروژه های راه اصلی و 
آزادراه تعریف کرده که برخی طرح ها مانند پل ســنجان که 32 درصد پیشرفت 
فیزیکی داشت مصداق ناکارآمد اجرایی بودند اما همین طرح در مدت هشت ماه 
تکمیل شد که خروجی آن رضایت مردم بود و با کار جهادی جبران هشت سال 

عقب ماندگی حاصل شد.
مدیرکل راه و شهرسازی استان مرکزی درباره نقاط حادثه خیز اصلی استان نیز 
گفت: در این نقاط اقدامات خوبی انجام شد و برخی نقاط حادثه خیز که حساسیت 
داشت مانند دو راهی خنداب، پل خیرآباد و ایبک آباد توسط این اداره کل حذف شد.
انعامی افزود: برخی پروژه ها ملی مانند پروژه پل بروجرد با 23 کیلومتر تنها کریدور 
شمال به جنوب بود که 2 بانده نبود و علت آن عدم پیگیری و در اختیار نبودن زمام 
امور دست استان بود اما با پیگیری های انجام شده که نیمی از آن پارسال انجام 

شد و مابقی نیز تا پایان سال زیربار ترافیک می رود.

نشست مدیریت بحران استان خوزستان 
با حضور بازرس کل اســتان و مدیرکل 
مدیریت بحران استانداری در شرکت برق 

منطقه ای خوزستان برگزار شد.
در این نشست که در ســاختمان امام رضا )ع( با 
حضور مدیران دستگاه های اجرایی خوزستان برگزار 
شد، محمود دشــت بزرگ مدیرعامل شرکت برق 
منطقه ای خوزســتان، بیان کرد: مدیریت بحران 
یکی از حوزه هــای مدیریت و کنتــرل راهبردی 

است که به ما آموزش می دهد چگونه بحران ها را پیش بینی کنیم و از وقوع آنها 
پیشــگیری به عمل آوریم و در صورت وقوع بحران، برخورد موثری با آن برای 
کاهش اثرات داشــته باشیم.وی با ارائه خلاصه آماری در ارتباط با ماموریت ها و 
حوزه مسئولیت های شرکت برق منطقه ای خوزستان، بیان کرد: پیاده سازی دانش 
و ملزومات مدیریت بحران در صنعت برق باعث شده که اجازه بروز وقوع برخی از 
بحران ها را ندهیم و برخی دیگر از مسائل را با مدیریت ) مانند عبور موفق از پیک 

مصرف( پشت سر بگذاریم.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با بیان اینکه در سالیان اخیر صنعت 
برق استان در مسیر توسعه و موفقیت قرار گرفته است، تصریح کرد: با مساعدت های 
وزیر نیرو تقویت بخش تولید و ظرفیت های نیروگاهی در استان مورد توجه قرار 
گرفته تا چالش های بین تولید و مصرف که در 10 ســال گذشته وجود داشته 
اســت کاهشی و متعادل شود.دشت بزرگ توضیح داد: برای عبور موفق از پیک 
تابستان سال جاری 43 پروژه بزرگ به ظرفیت 3300 مگاولت آمپر اجرایی و به 
بهره برداری رسید تا پایداری شبکه حفظ شود. وی با بیان اینکه از نیمه شهریور سال 
جاری آماده سازی شبکه برای تابستان 1403 با وجود پرباری شبکه آغاز شده است، 

تصریح کرد: شرکت برق منطقه ای خوزستان با 15 
پروژه حیاتی در سطح ملی جهت گذر از پیک 1403 
بیشــترین پروژه را در کل کشور دارد که عملیات 
اجرایی و تکمیل آنها 60 تا 70 درصد پیشــرفت 
فیزیکی دارد.مدیرعامل شــرکت برق منطقه ای 
خوزستان تصریح کرد: علاوه بر پروژه های حیاتی 
20 پروژه ضروری نیز برای گذر از پیک تابســتان 
1403 تعریف شده که 2 هزار میلیارد تومان نقدینگی 
مورد نیاز است تا قبل از شروع پیک به بهره برداری 
برسند.دشت بزرگ با اشاره به لزوم تعامل سازمان ها و دستگاه های اجرایی، گفت: 
تامین برق اهواز به ویژه در منطقه کیانپارس نیاز به توســعه ایستگاه های فوق 
توزیع دارد و لازمه توسعه ایستگاه ها، در اختیار گذاشتن زمین برای این امر است 
و اگر این تعامل و همکاری رخ ندهد ، تامین برق منطقه مورد اشاره در تابستان 
1403 با چالش مواجه خواهد شد. مرتضی شرف الدین شیرازی مدیرکل مدیریت 
بحران استانداری خوزستان نیز با تشکر از میزبانی شایسته شرکت برق منطقه ای 
خوزستان، برگزاری این جلســات را در راستای هم افزایی و تعامل دستگاه های 
اجرایی و رفع مسائل برگزار می شود. محمد آقاجری بازرس کل استان خوزستان نیز 
در این نشست با توجه به ارائه گزارش و صحبت های مدیران دستگاه های اجرایی 
استان با بیان اینکه خوزستان استان حادثه خیزی است که دلایل متعدد و متنوعی 
دارد، تصریح کرد: لازم است که در موضوعات پیش آمده از جزیره ای عمل کردن 
پرهیز کنیم و در راستای رفع مشکل یکدیگر و ارتقای دستگاه های اجرایی تلاش 
کنیم تا دچار خسارت نشویم. بر اساس این گزارش، حاضرین در پایان نشست در 
یادمان شهدای گمنام شرکت برق منطقه ای خوزستان حضور پیدا کرده و بر مزار 

شهید گمنام به قرائت فاتحه پرداختند.

آذربایجان شرقی - مسلمی: کارتونیست 
تبریزی مقام اول نخستین جشنواره ملی 
برق و رسانه را در بخش کاریکاتور کسب 

کرد.
این جشــنواره با حضور رســانه های مختلف از 
سراسر کشور در 10 محور تیتر، گزارش، مصاحبه، 
خبر، اینفوگرافی، طنز و کاریکاتور، سرمقاله، گرافیک، 
موشن ویدئو برگزار شد و به نفرات برتر لوح تقدیر 
تندیس جشنواره و هدیه نقدی اهدا گردید.در رشته 

کاریکاتور پس از عاطفه یاران، یلدا هاشمی نژاد و حسن کریمیان مشترکا رتبه دوم 
و حامد توکل و فرزین سوادکوهی مشترکا سوم شدند.محمدمهدی فرقانی، یونس 
شکرخواه، حسن نمک دوست، فریدون صدیقی، مریم سلیمی از اساتید حوزه 
ارتباطات؛ داوری آثار رسیده را انجام دادند که در مجموع 2۹ اثر به عنوان برگزیده 
انتخاب شدند. مشاور وزیر و مدیرکل روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت نیرو در 
اختتامیه این جشنواره از اصحاب رسانه که در حوزه برق قلم می زنند تشکر کرد و 
گفت: اصلاح رفتار کاری دشوار است و برای اصلاح رفتاری هر فردی باید نگرش 
و باور آن فرد تغییر یابد.کاظمی افزود: در مورد مصرف بهینه انرژی نیز نیاز است با 
ابزارهای مختلف فرهنگی هنری رسانه ای این نگرش درست در مردم ایجاد شود.

وی اضافه کرد: نیاز است رسانه ها اقتصاد انرژی، اهمیت انرژی، سختی تولید آن 
و نحوه استفاده صحیح از آن را تشریح کنند.وی با اشاره به قطعی های برق سال 
1400 ادامه داد: در این دو سال اخیر رو به رشد بوده ایم اما روند مصرف کاهش 

داشته و این نشانه خوبی است.
مدیــرکل روابط عمومی و بین الملل شــرکت 
توانیر نیز ضمن تشکر از حضور اصحاب رسانه در 
نخستین جشنواره ملی برق و رسانه اظهار داشت: ما 
برای تعامل سازنده با رسانه گام اول را برداشتیم و 
امید داریم هر سال بر کیفیت آثار ارسالی افزوده شود.
وی ادامه داد: ما هر سال در بخش مصرف خانگی 
5 یا 6 درصد افزایش مصرف داشتیم که با فرهنگ 
سازی مناسب و افزایش آگاهی مردم این افزایش 
صورت نگرفت. اکبری افزود: ســرانه مصرف انرژی هر کشور از شاخص های 
پیشرفت و توسعه آن کشور اســت و با توجه به اینکه امسال در حوزه صنعت 
با افزایش 18 درصدی مصرف برق روبه رو شــدیم این نشان دهنده توسعه و 
پیشرفت کشورمان است. در بخش دیگری از اختتامیه، مدیرعامل شرکت مدیریت 
شــبکه برق ایران و سخنگوی صنعت برق گفت: در سال 1402 از اوج مصرف 
برق تابستان با موفقیت عبور کردیم و این در نتیجه تلاش های همکاران، روابط 
عمومی های تلاش گر و اصحاب رسانه در فرهنگ سازی خوب برای مصرف 
بهینه صورت گرفت. رجبی مشهدی ضمن تقدیر از تلاش های رسانه ها اظهار 
داشت: با کاهش مصرف در بخش خانگی ما توانستیم به بخش صنعتی و تولیدی 
خدمات ارائه بدهیم. لازم به ذکر است شرکت توزیع نیروی برق تبریز به عنوان 
حامی این جشنواره در اهدای جوایز توسط عباس حسامی مدیرعامل شرکت؛ از 

عاطفه یاریان برنده حوزه برق تبریز تقدیر به عمل آورد. 

ایران 250 هزار محافظ افتخاری منابع طبیعی دارد

تحویل 3 هزار واحد مسکونی در استان مرکزی تا پایان سال جاری
 مدیر کل راه وشهر سازی استان مرکزی خبرداد:

نشست مدیریت بحران استان در برق منطقه ای خوزستان برگزار شد

کارتونیست تبریزی مقام اول کاریکاتور را کسب کرد
نخستین جشنواره ملی برق و رسانه؛

معاون فنی و اجرایی ســازمان مدیریت پسماند 
شهرداری کرج از اجرای طرح پایش تفکیک زباله 
از مبدا خبر داد و گفت: این طرح در سراسر مناطق 

کلانشهر کرج برگزار می شود.
وهاب کاتبی در آئین پایش طرح تفکیک پســماند در جمع 
اصحاب رســانه با اشــاره به اینکه به دســتور قضایی چرخ 
دستی های سطح کلانشهر کرج جمع آوری شدند، گفت: طی 
این طرح وانت بارها جایگزین چرخ دستی ها شده و ضمن در 

نظر گرفتن بسته های تشویقی پسماندهای قابل تفکیک را از 
شهروندان دریافت می کنند.

معاون فنی اجرایی سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج در 
ادامه یادآور شد: طی این طرح وانت بارهای متحدشکل در سطح 

مناطق گشت زنی خواهند داشت.
کاتبی در ادامه با اشاره به اینکه طرح فوق با یک ملودی واحد 
از سطح مناطق 6، 7 و 8 آغاز شده است، اضافه کرد: 40 خودرو 
در پهنه ابتدایی حضور داشتند؛ این طرح در 4 پهنه کلانشهر به 

تفکیک مناطق اعم از )1، 2 و 10 ( – )5 و ۹( و )3 و 4( اجرایی 
خواهد شد. وی با بیان اینکه همچنین در مسیر فرهنگ سازی 
تفکیک زباله )خانه بازیافت( نیز راه اندازی شــدند، اظهار کرد: 
نخستین خانه بازیافت کرج  در خیابان شهیدبهشتی نبش تالار 
شهیدان نژاد فلاح نصب شده است و 3کانکس دیگر تا پایان 

هفته نصب خواهد شد.
این مقام مسؤول ادامه داد: طبق برنامه ریزی پیش بینی شده 

تعداد خانه های بازیافت تا پایان سال به 30 عدد خواهد رسید.
کاتبی در پایان خطاب به شــهروندان گفت: خواهشمندیم 
تفکیک زباله از مبدا توسط شهروندان آغاز شود تا ضمن حفاظت 

از محیط زیست به بازیافت پسماند نیز کمک کنند و همچنین از 
بسته های تشویقی هم برخودار خواهند شد.

 تعداد خانه های بازیافت 
تا پایان سال به 30 عدد خواهد رسید

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیر 
شــرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه آذربایجان شــرقی از 
تخصیص نزدیک بــه ۳۳۵ هزار 
میلیارد ریال یارانه سوخت در هفت 
ماهه ســال ۱4۰2 با توزیع انواع 
فرآورده های نفتی و گاز مایع در این 

استان خبر داد.
ناصر راشدی با اشاره به پرداخت یارانه سوخت و سهم آن در سبد خانوار استان گفت: با توجه به تفاوت 
قیمت مصوب داخلی و نرخ فوب خلیج فارس در هفت ماهه سال 1402 نزدیک به 335 هزار میلیارد 

ریال یارانه سوخت در استان تخصیص داده شده است.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی با بیان اینکه بیشترین مبلغ یارانه 
ســوخت به بنزین موتور اختصاص دارد، اظهار کرد: با توجه به افزایش مصرف بنزین در هفت ماهه 
ســال جاری یارانه سوخت بنزین با گذشتن از مرز 147 هزار میلیارد ریال، در رتبه اول یارانه سوخت 

در استان قرار دارد.
به گفته وی، همچنین به دلیل گســتردگی مصرف نفتــگاز در بخش های حمل و نقل، صنعت، 
کشاورزی و خدمات این فرآورده با بیش از 138 هزار میلیارد ریال یارانه سوخت در بازه زمانی مذکور در 

رتبه دوم یارانه اختصاصی به سوخت مورد نیاز بخش های مختلف مصرف قرار دارد.
مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی افزود: با توجه به توسعه روزافزون 
مصرف گاز طبیعی و انجام پایش و نظارت و کنترل های لازم توسط کارشناسان منطقه تعداد خانوارهای 
شهری و روستایی نفت سفیدسوز در حال کاهش بوده به طوری که در استان تنها حدود شش هزار 
و یکصد خانوار نفت سفیدسوز هستند لذا کمترین میزان یارانه اختصاصی در استان با حدود یک هزار 

میلیارد ریال به فرآورده نفت سفید اختصاص دارد. 

 تخصیص ۳۳۵ هزار میلیارد ریال یارانه سوخت 
در هفت ماهه سال ۱۴۰۲

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان شرقی خبر داد؛

رئیس شــورای اسلامی شهرستان کرج گفت: 
یکی از بزرگترین دلایل مشکلات ترافیکی، عدم 
وجود زیرساخت های مکفی و مناسب حمل و نقل 

عمومی است.
علی قاســم پور در جمع خبرنگاران گفت: در شــهر کرج 
به دلیل میزان فزاینده رشــد مهاجــرت و جمعیت پذیری، 
زیرساخت ها متناسب با جمعیت رشد نکرده و همین موضوع 
موجب بروز مشــکلاتی شده است.  رئیس شورای اسلامی 

شهرستان کرج با بیان اینکه دو نقطه مغفوله در کرج وجود دارد که یکی از آن ها حس تعلق است؛ بیان کرد: همه ما باید به 
میزانی که به زادگاه خود حس تعلق داریم به شهر کرج هم داشته باشیم، از سوی دیگر به واسطه نزدیکی به پایتخت بار 

زیادی از مشکلات به سمت کرج سرازیر شده و مردم این کلانشهر را با چالش هایی مواجه کرده است.
وی تأکید کرد: اما قطعاً یکی از بزرگترین دلایل مشکلات ترافیکی، عدم وجود زیرساخت های مکفی و مناسب حمل و 
نقل عمومی است که در راستای رفع این مشکل، پس از چندین سال انتظار، خطوط مترو به راه افتاد و تلاش می کنیم تا 

پایان این دوره شورا، متروی کرج را به ایستگاه شهید سلطانی برسانیم.  
قاسم پور خاطرنشان کرد: این ایستگاه بیش از 70 درصد پیشرفت فیزیکی دارد و اگر پروژه به همین روال پیش برود، 

 امیدواریم ظرف چند ماه آینده بتوانیم خط متروی تهران را به خط داخلی کرج وصل کنیم.
رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج با اشاره به برنامه ریزی های صورت گرفته برای اجرای پروژه خط BRT از 
حصارک تا میدان شهید سلطانی گفت: با توجه به اینکه فلکه اول گوهردشت، یکی از گره های ترافیکی شهر است، 
پروژه زیرگذر آن مصوب، به نام شهید سید روح الله عجمیان مزین و پیمانکار نیز اخذ شده است و ظرف 18 ماه باید به 
بهره برداری برسد.  وی یادآور شد: مناقصه پروژه میدان جمهوری نیز یک بار برگزار و تجدید شد، روگذر شهدای غزه نیز 

به سمت دانشگاه آزاد کرج در حال تکمیل است.
قاسم پور عنوان کرد: همه این ها، اقدامات فیزیکی برای انتقال ترافیک از نقطه ای به نقطه دیگر است اما چاره حل معضل 

نیست و ما مجبوریم به این اقدامات به عنوان مسکن و درمان مقطعی نگاه کنیم.

 عدم وجود زیرساخت های مناسب حمل و نقل عمومی
 از بزرگترین مشکلات ترافیکی کرج است

رئیس شورای اسلامی شهرستان کرج:

کرمانشاه - الهه فرهادی: به گزارش روابط 
عمومی شهرداری منطقه هفت و به نقل از 
منابع ذیربط بیشترین حجم  آسفالت در بین 
مناطق هشتگانه به شهرداری منطقه هفت 

اختصاص داده شده  است.
مهندس پرویز رضایی؛ معاون عمران شهرداری منطقه 
هفت کرمانشاه، در این خصوص گفت: یکی از بیشترین 
مراجعات و مطالبات مردم در مباحث عمرانی مربوط به 

لکه گیری و آسفالت می باشد که با توجه به پراکندگی شهرک های حاشیه نشین در سطح این منطقه از شهرداری 
مطالبه ای به جد و کاملا اصولی می باشد.وی افزود: پس از پیگیری های فراوان در سال 1402 و با همکاری سازمان 
عمران شهرداری کرمانشاه توانستیم بیشترین حجم آسفالت مصرف شده در سطح منطقه را رقم بزنیم، در این راستا به 
همت شهردار محترم منطقه که به جد پیگیر این مبحث بودند توانستیم طی سال هاکه برخی از شهرک ها که تاکنون 
از معابر خاکی و غیرقابل استفاده مانند )چغاکبود( به سر میبرند، با همت شهردار فهیم کرمانشاه و معاونت های مربوطه  
این معابر بطور کامل  روکش شوند.رضایی اظهار امیدواری کرد، با توجه به دید بازی که شهردار محترم منطقه هفت 
نسبت به عملیات عمرانی دارد، بتوانیم در سال جدید دیگرمعابر را در طرح های جدید قرار دهیم.  وی در ادامه گفت: 
اقدامات صورت گرفته در سطح منطقه شامل ۹360 تن آسفالت که در بین مناطق هشتگانه بیشترین حجم، 67200 
متر مربع لکه گیری و آسفالت، جدول گذاری و ترمیم جداول  به متراژ 3200 متر، زیرسازی معابر و کوچه ها به متراژ 
۹050 متر، موزاییک فرش معابر به متراژ  750 متر، اجرای کانیوا جهت دفع و هدایت آبهای سطحی به متراژ 400 متر 
جز عملکرد 7 ماهه اول سال 1402می باشد.رضایی خاطر نشان کرد: امیدواریم که این مسئله شرایطی را فراهم سازد 
تا شهردار محترم کرمانشاه سهمیه آسفالت روزانه را افزایش داده تا بتوانیم با برنامه ریزی کامل معابر و خیابان های اصلی 
و فرعی را پوشش دهیم و همچنین معاونت عمران این منطقه از شهرداری آمادگی کامل جهت خدمات رسانی عمرانی 
در صورت اضافه کردن سهمیه آسفالت روزانه را دارد.وی تصریح کرد: با توجه به دو شیفت کار کردن و پرسنل اجرایی 

میتوانیم در ساماندهی  امورات عمرانی قدم های خیری را در راستای رضایت شهروندان بر داریم.

 شهرداری  منطقه هفت  کرمانشاه؛  پیشرو 
در عملیات   عمرانی

معاون عمران شهرداری بیان داشت
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